
Ordförandeförslag: Utred möjligheten till att anlägga en 
hundrastgård i Knivsta 
 

Ordförande föreslår att ge förvaltningen i uppdrag att utreda en lämplig placering för 
ytterligare en hundrastgård samt att ta fram en kostnadsberäkning av 
anläggningskostnader.  

 

Hundägandet i kommunen har ökat de senaste fem åren. Enligt Jordbruksverket 
fanns det 2023 2226 hundar i Knivsta kommun, att jämföra med 2018 då det fanns 
1657 hundar. Enligt de lokala ordningsföreskrifterna ska hund som vistas på offentlig 
plats vara kopplad eller på annat sätt hållas under sådan uppsyn att den inte hoppar 
mot eller skadar någon. Det är också förbjudet att låta sin hund vara lös i 
naturreservat. I övriga skogsområden ska alltid jaktlagen (1987:259) följas. Hundar 
ska enligt de grundläggande bestämmelserna i djurskyddslagen (2018:1192) 
behandlas väl och ha möjlighet att bete sig naturligt.  

 

Idag finns tre hundrastgårdar i kommunen där hundar kan släppas lösa för lek, 
motion, socialisering och träning. Det finns även ett hundbad där kopplingstvång 
råder. Hundrastgårdarna är idag populära mötesplatser för hundägare och deras 
hundar. En mötesplats för hundar och hundägare bidrar till att befolka platser och 
kan därför bidra till att stärka upplevelsen av trygghet. Nya hundrastgårdar föreslås 
placeras i områden där dessa saknas för att uppnå en jämn fördelning inom 
kommunen. Hundrastgårdarna kan om möjligt läggas nära flerfamiljshus som inte har 
tillgång till egen tomt. 

 

Ordförande föreslår att samhällsutvecklingsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att 
utreda en lämplig placering för en hundrastgård samt att ta fram kostnadsberäkning 
av anläggningskostnader.  
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Ordförande Samhällsutvecklingsnämnden 
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